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NATVERKET FOR KOMMUNALA LARCENTRA

Protokoll fört vid Nitus styrelsemöte. Plats: KTH Flemingsberg, (Hälsovägen 11C), våning 7,
rum 7320, stora mötesrummet samt via Zoom. Datum: måndag den 6 november 2023 Tid: 9.00-
11.00.

Närvarande: Anmält förhinder:

Lars-Uno Åkesson, Värnamo Jerry Engstrand, Västervik

Maria Ahlstedt, Vetlanda Martine Prinselaar, Nynäshamn

Joachim Kahlert, Norrtälje

Therese Söderström, Örnsköldsvik
Annika Lill, Härnösand (digitalt)

Urban Wickman, Hudiksvall

Birgitta Torgrimson, Örnsköldsvik

Linda Ungsäter, Hultsfred

Ida Lindh, Skellefteå

1. Välkommen

Ordförande Lars-Uno Åkesson hälsade alla i styrelsen välkommen och mötet öppnades.

2. Dagordningens godkännande

Styrelsen godkände dagordningen för mötet.

3. Val av justerare

Till justerare för dagens protokoll föreslogs och valdes Birgitta Torgrimson.

4. Föregående protokoll från 2023-10-20

Genomgång av föregående protokoll. Protokollet lades till handlingarna.

5. Actionplan inkl mittnituslärcenter LÄNK
Nästa veckas mittnituslärcenter är Molbäck. Plan för 2024 finns i styrelsens team.

6. MOOC-kurser inom "Öppet för klimatet”, våren 2024

Vårens MOOC-kurser kommer direktsändas från Linköping och Umeå universitet. Information om
kurserna och länk till träffarna kommer läggas ut på Nitus webbsida. Nitus administrerar inte

anmälningarna utan det gör varje respektive lärcentrum som vill vara med. De lärcentrum som
medverkar ansvarar själva för marknadsföringen samt att själva anordna träffarna på plats.

Förslag: Lärcentrum hjälper studenter med registrering och teknik på första platsträffen.

Ett separat Nyhetsbrev samt mejl gällande MOOC-kurserna kommer skickas ut till våra medlemmar.
Bilderna på kurserna är fri att nyttja.



  

7. Verksamhetsplan 2023-2024

Vi fortsatter diskutera verksamhetsplanen for 2023/2024.

Beslut fattades att perioden for verksamhetsplanen blir 2023-2024.

Kvalitetsenkaten skickas ut till våra medlemmar. Kansliet skickar ut länk.

Vår actionplan är tydlig och strukturerad.

Viktigt att synliggöra oss själva i sociala medier när styrelsen möter högskolor och universitet.

Seminarium — Almedalen. Mest troligt kommer Nitus att vara på Campus Gotland (2024).

Teknikgruppen: Erbjuda stämma i hybridform och göra den mer interaktiv.

Stadgarna — ändringarna ska godkännas på en årsstämma till innan de går igenom och börjar gälla.

Uppdatera Nitus Linkedinkonto. Idag finns det en osäkerhet kring hur Linkedin ska användas.
Detta kan bli en aktivitet för styrelsen att gemensamt träffas och utbilda sig i att bli mer säker i

nyttjandet av Linkedin. Kan Martine utbilda styrelsen?

Uppdatera intressegrupper på webbsidan. Lars-Uno kollar med Ylvali att hon ser över namnen och

vilka som är aktuella och återkopplar till kansliet som uppdaterar på hemsidan.

Fortsätta med Nitus erfarenhetsseminarium enligt nuvarande koncept.

8. Modellkommun

Fortsätta diskussioner kring Modellkommun. Under föregående möte beslutade styrelsen att
konceptet med modellkommun ska leva vidare men att det ska bli mindre formellt. Diskussionerna

landade i att Modellkommun går över till erfarenhetsseminarium där vi paketerar innehållet olika
beroende på om det är ett dialogseminarie eller inspirationsseminarie. På erfarenhetsseminarium

kan alla medverka på lika villkor där nyttan av att vi lär oss av varandra och att skapa kontakter

mellan varandra blir i fokus. Styrelsens roll ska mer vara att agera nätverksskapare och inte bedriva

för uppstyrda forum där medlemmarnas egna reflektioner kan tendera minimeras.

Representant från styrelsen agerar samtalsledare. Två teman per erfarenhetsseminarium där
valfriheten är viktig.

Förslag på teman som kom upp:

- Lyckad forskning

- Kompetensutveckling mot naringslivet

- Breddad kompetensf6rs6rjning

-  Systematiskt kvalitetsarbete

-  Alltid aktuellt ämne: Tentamenservice

Ändra på webbsidan: Texten för modellkommun ändras till erfarenhetsseminarium. Birgitta gör
förslag, Linda och Joachim är bollplank.

9. Mejl från JU angående tentamenshantering

De lärcenter som är medlemmar i Nitus ska erbjuda studenter tentamenservice. Klagomål har

uppdagats till styrelsen att så inte är fallet inom några lärcentrum. Lars-Uno tar samtalet med de

berörda.

10. Kassören informerar

Bordlägger punkten till nästa möte.

11. Kansliet informerar

På grund av transportproblematik så kommer presenter från Nitus till medverkande att skickas per

post vid senare tillfälle.



12. Laget runt

Bordlägger punkten till nästa möte.

13. Övriga frågor
- - Nyhetsbrev på webben

Beslut att nyhetsbrevet ska ligga kvar på webben.

-  Aktuellt eller inte på webben?

Just nu ligger den kvar. Bordlägger till nästa möte.

- Kriminalvarden

Annika berättar om intresset från kriminalvården att nyttja Lärcentrum för sina utbildningar.

Väldigt tidigt skede, Annika bevakar och uppdaterar när mer information finns.

14. Nästa möte

Den 8 december via Zoom.

Sekreterare Justeras

  

 

Therese Södetström Birgitta Torgrimson

Ordförande

 

 

Lars-Uno Åkesson
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